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Zápisnica 
 z neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Braväcove 

konaného dňa 14. júla 2016 
 

Ev. číslo: Č.: OCÚBR-S2016/00003 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k zápisnici.  
 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce,  
Ing. Peter Baliak. Na začiatku zasadnutia boli prítomní 5 poslanci (Murgaš, Rusnák, 
Šmigura, Martinec, Pôbiš) z celkového počtu 7. Starosta obce konštatoval, že OZ je 
uznášaniaschopné. 
 
Navrhovaný program: 
1. Otvorenie  

2. Procedurálne otázky  

Schválenie programu rokovania  

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce  

4. Žiadosť o finančný príspevok, Rímsko-katolícky farský úrad Beňuš  

5. Žiadosť o finančný príspevok, OZ DobroDružstvo Beňuš  

6. Požiarna rozhľadňa 

7. Rôzne  

8. Interpelácie  

9. Záver         

 
 
K bodu 2 - Procedurálne otázky 
 
Schválenie programu rokovania  
 
Hlasovanie za navrhovaný program  
Hlasovanie 
Za: Murgaš, Rusnák, Šmigura, Martinec, Pôbiš 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Program rokovania OZ schválený 
 
Informácia o overení zápisnice z 30.6.2016 
Starosta skonštatoval,  že zápisnicu overili obidvaja overovatelia  
 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce určil za: 
zapisovateľku zápisnice: Zuzana Chovancová 
overovateľov zápisnice: Peter Rusnák, Marek Šmigura 
 
 
K bodu 3  - Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice 
Rozprava: v rozprave nikto nevystúpil 
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Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo Braväcovo 

v zmysle § 18a, ods. 4, zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov  

1. Vyhlasuje 

voľbu hlavného kontrolóra obce Braväcovo na deň 08.09.2016. 
2. Určuje 

podmienky na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra obce Braväcovo 

nasledovne: 

a) predpoklady na výkon funkcie: 

 ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie 

 bezúhonnosť 

b) zoznam požadovaných dokladov a listín: 

 prihláška na obsadenie funkcie hlavného kontrolóra 

 doklad o najvyššom dosiahnutom vzdelaní – overená kópia 

 profesijný životopis v slovenskom jazyku s prehľadom doterajšej 

pracovnej praxe 

 výpis z registra trestov nie starší ako 3 mesiace 

  písomný súhlas uchádzača k použitiu osobných údajov podľa 

zákona č. 122/2013 Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov za účelom vykonania voľby 

c) termín a spôsob doručenia prihlášok: 

 prihláška musí byť doručená do podateľne Obecného úradu 

Braväcovo najneskôr do 25.08.2016, do 12.00 hod. Na neskoro 

podané a neúplné žiadosti sa nebude prihliadať.  

 doručenie prihlášky môže byť vykonané poštou alebo osobne na 

adresu: Obec Braväcovo, Braväcovo 196, 976 64  Braväcovo 

 obálka musí byť označená ,,Voľba hlavného kontrolóra"  

NEOTVÁRAŤ 

d) pracovný pomer 

 je stanovený na 3,75 hod. týždenne, t.j. 0,1 úväzok 

 deň nástupu do práce je 01.10.2016 

3) Zriaďuje 

komisiu pre otvorenie obálok s podanými prihláškami, pre overenie priložených 

dokladov a príloh a pre vyjadrenie, či kandidáti splnili podmienky vyhlásených 

volieb na funkciu hlavného kontrolóra v tomto zložení: poslanci OZ 

 
 
Hlasovanie :  
Za: Murgaš, Rusnák, Šmigura, Martinec, Pôbiš 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Návrh schválený  
 
 
K bodu 4 - Žiadosť o finančný príspevok, Rímsko-katolícky farský úrad Beňuš 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice 
Rozprava: 
Pôbiš – rieši spôsob financovania a suma 2 000€ je málo, navrhuje sumu 5 000€ 
Starosta –obec našla spôsob, ako je možné legálne podporiť farský úrad 
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Ľuptáková – na položke 233 nemáme viac finančných prostriedkov 
Starosta -  vyzval poslanca Pôbiša, aby predložil pozmeňovací návrh 
Pôbiš – predkladá pozmeňujúci návrh na navýšenie sumy na 5 000€ 
 
Návrh uznesenia, ktoré predložil poslanec Pôbiš: Obecné zastupiteľstvo Braväcovo 

1. Schvaľuje  

Rozpočtové opatrenie č. 3/2016 

2. Schvaľuje 

Zvýšenie príjmov v položke rozpočtu 233, v celkovej sume 5 000€ 

Hlasovanie 
Za: Pôbiš 
Proti: Martinec 
Zdržal sa: Murgaš, Rusnák, Šmigura 
Návrh neschválený 
 
Návrh uznesenia, ktoré bolo zaslané poslancom OZ písomnou formou: 
Obecné zastupiteľstvo Braväcovo 

v  súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a na základe § 14, ods. 2  písmena b),  písmena c) a písmene d)  zákona č. 583/2004 

Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov 

schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 03/2016 

povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov s ktorými sa neuvažovalo pri 

návrhu rozpočtu na rok 2016 a to: 

zvýšenie príjmov v položke rozpočtu 233, v celkovej sume 2 000€ 

zvýšenie výdavkov v položke rozpočtu 641, v celkovej  sume 2 000€ 

Výdavky v položke 641 vo výške 2 000€ sú určené na opravu havarijného stavu Rímsko-

katolíckeho kostola v Beňuši, ktorý je národnou kultúrnou pamiatkou a navštevujú ho aj 

obyvatelia Obce Braväcovo. Finančný príspevok bude poskytnutý Obci Beňuš na základe 

uzatvorenej zmluvy.  

 
Hlasovanie  
Za: Murgaš, Rusnák, Šmigura, Martinec, Pôbiš 
Proti: nikto 
Zdržal sa:  nikto 
Návrh schválený 
 
K bodu 5 - Žiadosť o finančný príspevok, OZ DobroDružstvo Beňuš 
Starosta privítal predsedníčku OZ pani Vigodovú 
 
Vigodová – predstavila činnosť OZ, predstavila skupinu Hrdza 
 
V rozprave sa poslanci zhodli, že sa môže dať zľava z prenájmu amfiteátra a poslanec 
Šmigura sa ponúkol, že sa opýta DHZ Braväcovo, či by mohli robiť  bezplatne 
protipožiarnu hliadku.  
 
K bodu 6 - Požiarna rozhľadňa 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánkou a tvorí prílohu zápisnice 
 
Rozprava: 
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Pôbiš – bol pán Ľupták pozvaný na rokovanie OZ? Máme nejaký plán B,  ak výzva 
nebude? 
Starosta – ide o to, aby sme boli pripravení, vysvetlil zmysel uznesenia, či má obec 
podnikať administratívne kroky s vlastníkom pozemku. Keď bude zmluva,  o tej už bude 
rozhodovať OZ. Teraz ide len o to, aby boli poslanci oboznámení, aké úkony sa robia 
s rozhľadňou.  
 
 
Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo Braväcovo: 

1. Schvaľuje  

majetkoprávne usporiadanie  časti pozemku,  parcela reg „E“ 3602, LV č.484,  

parcela KN C 1164, max. 100 m², pod plánovanú stavbu Požiarnej rozhľadne 

Hlasovanie  
Za: Murgaš, Rusnák, Šmigura, Martinec, Pôbiš 
Proti: nikto 
Zdržal sa:  nikto 
Návrh schválený 
 
 
K bodu 7  – Rôzne  
 
Starosta – navrhol OZ prerokovať žiadosť pána Karola Lička, ktorý je prítomný a  keďže 
žiadosť prišla emailom  len dnes, preto je v bode rôzne. Prečítal jeho stanovisko, ktoré 
poslal aj mailom poslancom OZ. 
 
Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo Braväcovo: 

    Schvaľuje  
 plánovanú výstavbu RD, aj keď nie je v súlade s ÚP Obce Braväcovo 

 
Hlasovanie  
Za: Murgaš, Rusnák, Šmigura, Martinec, Pôbiš  
Proti: nikto 
Zdržal sa:  nikto 
Návrh schválený 
 
Starosta –pani Jančová Katarína, požiadala obec o pridelenie trhového miesta počas 
festivalu. Obec povolenia posiela na hygienu,  ktorá nás upozornila na to, že pani Jančová 
nemá povolenie od hygieny na  ambulantný predaj a preto ja súhlas ako starosta 
nevydám, ale ani nezakážem. Potrebujem stanovisko OZ k tejto veci,    keďže sme boli 
upozornení, môže sa stáť,  že príde kontrola. V prípade kontroly bude na zodpovednosť 
braná obec. 
Rusnák – p. Jančová sa mohla dohodnúť s BKZ Bukovinkou  
Starosta –ona má prenajatú kuchyňu v TU Kečka, kde bude variť stravu, to je v poriadku, 
tam bude uzavretá spoločnosť, ale tu ide o stánky, ktoré sú na verejnom priestranstve 
počas festivalu, jej stánok a tiež gazdovský dvor, na to obec nemôže vydať povolenie 
Pôbiš – počas volejbalového turnaju NON-STOP rieši niekto stánky? 
Starosta – nie nikto nehlási stánky počas volejbalového turnaja 
Šmigura – je možnosť vydať p.  Jančovej papier „ upovedomenie, že obec nevydá 
povolenie“? 
Starosta – obec nemôže dovoliť podnikateľskú činnosť bez papierov  
Šmigura – navrhol to dať p.  Jančovej vedieť 
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Starosta – pani Jančová má zajtra prísť na Obecnú úrad 
Starosta – si praje aby sa vyjadrili poslanci OZ, aby mu v prípade pokuty ,  nebola pokuta 
zosobnená 
Pôbiš – mal tu byť p. Kirdaj. Bola s p. Kirdajom  komunikácia? Kedy je ochotný vysvetliť 
situáciu,  ktorá vznikla? 
Starosta – p. Kirdaj nebol pozvaný na dnešné rokovanie OZ 
Pôbiš – žiada pozvať p. Kirdaja na najbližšie rokovanie OZ v septembri a dať to ako 
samostatný bod programu  
Starosta – p. Kirdaj bude pozvaný 
Murgaš – treba pozvať p. Kirdaja na ďalšie rokovanie OZ 
Šmigura – pozval na prítomných na hasičskú súťaž, ktorá sa bude konať 6.8. 2016  
 
 
K bodu 8 – Interpelácie  
 
Murgaš – v akom stave je rekonštrukcia Materskej škôlky 
Starosta – v deň konania minulého OZ bola vo vestníku zverejnená súťaž,  tak hneď po 
vyhodnotení súťaže, ako náhle budú výsledky budeme informovať 
 
 
K bodu 9 – Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 
 
Zapísala: Zuzana Chovancová 
 
 
 
 
 
Mgr. Mária Ľuptáková v.r.                                                                       Ing. Peter Baliak, v.r. 
prednostka obecného úradu                                                                       starosta obce 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
Peter Rusnák, overil dňa: 
 
 
 
Ing. Marek Šmigura, PhD., overil dňa:         
                                                                                                              


